
 

 
 

Zápis z jednání Pracovní skupiny pro financování MAP III 

v SO ORP Ústí nad Orlicí a Česká Třebová 

 

Datum a čas konání:  07. listopadu 2023 od 16:00 do 17:30 hodin. 

Místo konání:   Pedagogicko-psychologická poradna a SPC v Ústí nad Orlicí 

Přítomny:   Mgr. Jana Endyšová, DiS. (DDM Kamarád, Česká Třebová) 

Pavla Poslušná (MŠ Lentilka ÚO, Heranova)  

Ing. Mgr. Marie Kršková (Obec Orlické Podhůří) 

Bc. Šárka Šmídová (MAS ORLICKO, z.s.) 

   Bc. Lucie Osuská (MAS ORLICKO, z.s.) 

Přítomni online: Mgr. Martin Falta (ZŠ ÚO Bratří Čapků) 

   Mgr. Radka Šťovíčková (MAS ORLICKO, z.s.) 

Omluvena:  Ing. Helena Dvorská (SŠ automobilní Ústí nad Orlicí) 

     

Odborná manažerka Šárka Šmídová přivítala všechny přítomné členy Pracovní skupiny pro financování a 

zahájila jednání v 16:00 hod. Poté seznámila všechny přítomné s dnešním programem jednání, který byl 

následující: 

1. Výstupy evaluace MAP 

2. Aktualizace analytické části MAP 

3. Akční plány na roky 2024 a 2025 

4. Finální dokument MAP III 

5. Sběr investičních záměrů do SR verze 5.0 

6. Aktuální dotační možnosti 

7. Diskuse 

 

1. Výstupy evaluace MAP 

Prvním bodem jednání bylo představení závěrečné Evaluační zprávy, kterou zpracovala a nyní i 

představila evaluátorka Radka Šťovíčková. Evaluační zpráva byla zpracována na základě dotazníků, do 



 

 
 

něhož definoval otázky Řídící orgán MAP, a které vyplňovali relevantní aktéři z území SO ORP Ústí nad 

Orlicí a Česká Třebová. Evaluační zpráva reflektuje projekty MAP od roku 2016 do roku 2023. Z výsledků 

evaluace vyplývá, že projekty MAP přinášejí do území především partnerství mezi jednotlivými školami, 

pedagogy i dalšími subjekty. Dále jsou velkým přínosem také aktivity, které se v rámci projektu 

pořádají. Paní Kršková poukázala na to, že je pro členy PSF časově náročné, pokud mají v podkladech 

před jednáním k prostudování dokumenty, které mají dohromady téměř 1000 stran. Bylo by vhodné, 

pokud by s podklady přišlo i doporučení, na kterou konkrétní část dokumentů se zaměřit, nebo co 

konkrétně bylo aktualizováno. Jinak k Evaluační zprávě nejsou žádné dotazy ani připomínky. 

Závěr/výstup: Členové PSF byli seznámeni se závěrečnou Evaluační zprávou a doporučují ji ke 

schválení Řídícím výborem. 

 

2. Aktualizace analytické části MAP 

Následně se slova ujala opět odborná manažerka Šárka Šmídová a představila změny, ke kterým došlo 

v rámci aktualizace Analytické části MAP. K aktualizaci došlo v kapitole 1.1.4, kde byla přidána nově 

vzniklá škola v území – Škola zítřka. Paní Endyšová doplnila, že škola prozatím funguje v prostorách 

DDM a mají vzdělávací program Začít spolu. V rámci konzultačního procesu, který probíhal od 24. do 

31. 10. 2023 nám k aktualizaci Analytické části nebyly doručeny žádné připomínky. 

Závěr/výstup: Pracovní skupina bere na vědomí změny v Analytické části MAP a doporučuje ji ke 

schválení Řídícímu výboru. 

 

3. Akční plány na roky 2024 a 2025 

Dále odborná manažerka informovala o změnách v Akčních plánech, projednala se členy PSF 

aktualizované části dokumentů. Akční plány byly doplněny o aktivity škol, které jsou realizovány 

prostřednictvím šablon v rámci OP JAK a byly zveřejněny k datu 31. 7. 2023. Členové PSF k novým 

aktivitám doplnili vhodný zdroj financování, kterým je OP JAK. V rámci konzultačního procesu, který 

probíhal od 24. do 31. 10. 2023 nám k aktualizaci Akčních plánů nebyly doručeny žádné připomínky. 

Závěr/výstup: Členové PSF byli seznámeni se změnami v Akčních plánech, doplnili vhodný zdroj 

financování a doporučují AP ke schválení Řídícím výborem MAP. 

  



 

 
 

4. Finální dokument MAP III 

Ve čtvrtém bodě jednání představila odborná manažerka Finální dokument MAP III, který vznikl 

vzhledem k blížícímu se konci tohoto projektu. Finální dokument je rozdělen do následujících částí: část 

A) Řízení procesu MAP, část B) Analytická část MAP, část C) Strategická část MAP a část D) 

Implementační část MAP. V rámci konzultačního procesu, který probíhal od 24. do 31. 10. 2023 nám 

k Finálnímu dokumentu MAP III nebyly doručeny žádné připomínky. Členové PSF nemají k dokumentu 

připomínky ani dotazy. 

Závěr/výstup: Pracovní skupina pro financování se seznámila s Finálním dokumentem MAP a 

doporučila ho ke schválení Řídícím výborem. 

 

5. Sběr investičních záměrů do SR verze 5.0 

Následně Šárka Šmídová připomněla stále probíhající sběr investičních záměrů, které je možné 

prostřednictvím google formuláře zasílat až do 20. 11. 2023. Podepsané záměry je poté nutné doložit do 

kanceláře MAS ORLICKO, z.s. do 04. 12. 2023. Aktualizovaný Strategický rámec bude schvalován v lednu 

2024. 

Závěr/výstup: Členové PSF byli seznámeni s harmonogramem sběru investičních záměrů. 

 

6. Aktuální dotační možnosti 

Dále odborná manažerka informovala o aktuálních výzvách MAS: 

 

Aktuální výzvy jsou uvedeny na webu www.mas.orlicko.cz 

Závěr/výstup: Členové PSF byli seznámeni s aktuálními výzvami a dotačními možnostmi v rámci MAS 

ORLICKO, z.s. 

  



 

 
 

7. Diskuse 

Na závěr poděkovala Šárka Šmídová všem členům za účast i za celé působení v projektu MAP III a 

informovala o následujícím projektu MAP OP JAK, který bude zahájen v prosinci 2024. Paní Kršková přišla 

s nápadem, že by bylo do budoucna vhodné zamyslet se nad obsahem jednání, aby tato pracovní skupina 

mohla být více užitečná a produktivní. Například by bylo vhodné diskutovat o financování škol (je 

plánovaná reforma financování škol), na jednání by členové PSF mohli přicházet s náměty, o čem je 

potřeba diskutovat a co by se dalo nějak vyřešit tak, aby jednání mělo viditelné přínosy v území. OM 

poděkovala za připomínky i náměty a sdělila, že se těmto připomínkám bude RT zabývat. Paní Kršková 

také poznamenala, že MAS ORLICKO, z.s. může být nositelem i více projektů. Bylo by na místě připravit 

samostatný projekt na základě úspěšných implementačních aktivit (například tvorba regionální učebnice 

z projektu MAP II). Tím by se dalo zabývat na jednání PSF – jak tyto projekty zrealizovat, a kde na ně 

získávat finanční prostředky. Můžeme tvořit vlastní projekty zaměřené na vzdělávání, jestliže víme, jak 

postupovat a známe i metodiku. Bylo by možné připravit úspěšnou aktivitu i pro ostatní školy. 

Závěr/výstup: Shrnul se projekt MAP III a byly zmíněny nápady do následujícího projektu. 

 

Odborná manažerka ukončila jednání Pracovní skupiny pro financování v 17:30 hodin. 

 

 

Zapsala: Bc. Lucie Osuská 


